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Interpellation till omsorgsnämndens ordförande 

Rehabassistenter, höjd mattaxa, stängda dagcentraler 

 

Nu är beslut tagna gällande att våra fem rehabassistenter inte längre ska arbeta som det, tillslut kom 

beskedet att en skulle få vara kvar, men denne skulle istället arbeta med att samordna aktiviteter. 

Guldkanten på vardagen för våra äldre, plockades således bort. Bortförklaringarna haglade och man 

skyllde dels på att vi är den sista kommunen att ta bort dem, och att dessa aktiviteter ändå kommer 

att fortgå, via exempelvis kyrkan. Det blir dock inte detsamma för våra äldre, som tidigare kunde få 

tidningen uppläst, spela bingo eller gå en promenad bland annat. Sen kommer nästa beslut, mitt i 

rådande lågkonjuktur och ökad inflation, ja då ska vi även höja mattaxan för våra äldre som redan 

har en hårt pressad ekonomi. Anledningen här också, är att omsorgsnämnden behöver spara pengar 

och att man säger sig redan gå back på just maten. Nu ska även dagcentralerna stängas på 

helgerna, det känns igen från en tidigare mandatperiod, då man först stängde dagcentralerna, för 

att sedan öppna dem lagom till valet. Ensamheten bland äldre ökar och kan leda till en rad både 

fysiska och psykiska besvär. Det är med stor vånda och uppgivenhet som vi ser på när omsorgen i 

Hylte kommun nedmonteras steg för steg. 

 

Med anledning av ovanstående: 

- Vilken uppföljning med konsekvensbeskrivning kommer att genomföras av fattat beslut om 

att ta bort rehabassistenterna inom omsorgen? 

- Vilken uppföljning med konsekvensbeskrivning kommer att genomföras av fattat beslut om 

att höja mattaxan för de äldre? 

- Vilken uppföljning med konsekvensbeskrivning kommer att genomföras av fattat beslut om 

att stänga dagcentralerna på helgerna? 

 

Sverigedemokraterna Hylte genom: 
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